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Acta núm. 252

A  les 22 hores del dia 31 de març de 1927, 
es reuneix el Conseil del Sindicat de Metges de 
Catalunya, amb assistència dels companys doctors 
Puig i «*is, Vives, Presta, Torres Carrèras, San- 
tiñá, Queraltó, Julià Rosés, Marti, Lucaya, Puig- 
cercós, Figa i Riera.

Oberta la sessió, s’excusa la no assistència dels 
doctors Sastre i Nart.

Presideix el doctor Puig i Sais. Actúa de Se
cretari el doctor Vives.

Es llegeix i s’apróva l’acta de la sessió ante
rior.

El senyor Secretari dóna compte que, en com
pliment de l’acord de la darrera sessió, fou con
vocai per assistir a la present el doctor Armen- 
dares, que sollicità del Conseil que li concedis 
audiéncia.

El senyor Président excusa la no assistència 
del doctor Armendares i llegeix una comunicació 
d’aquest company, en la qual diu haver quedat re- 
solt l’assumpte que desitjava exposar davant del 
Conseil i remarca, amb aquesta avinentesa, la be
neficiosa influencia moral del Sindicat.

El Conseil s’assabenta amb satisfaccio de la lle- 
tra del doctor Armendares i de la satisfactoria 
solució de l’assumpte.

Passa a donar-se compte de la correspondén- 
cia de trámit.

Es llegeix una comunicació del doctor C. C., 
en nom del doctor Ll. C., i altra del doctor J. V .
C., ambdues agraint l’auxili que els ofereix la Cai- 
xa de Beneficéncia. Són vistes amb satisfaccio per 
la bella prova d’agraiment que representen.

Es dóna compte d’haver rebut una subscripció 
al Casal del Metge del doctor Vicents Pimes, de 
Termens, que és acollida com a inici de les no
ves subscripcions que es pretén de gestionar.

Es llegeix una lletra circolar que demana una 
almoina per la creació del “ Llit Gaudi”  a l’Hos- 
pital de la Santa Creu. S ’acorda que el ¡Sindicat 
de Metges de Catalunya contribueixi a la bella 
iniciativa amb un donatiu de duescentes cinquan
ta pessetes.

En aquest moment de la sessió s’absenta el doc
tor Puig i Sais per deures professionals, i passa 
a ocupar la presidéncia el Vocal I, doctor Presta.

El senyor Secretari diu que per donar ais Odon- 

tólegs de Catalunya una prova d’atenció, merescu-

da pel gest de simpatia que representa la petició 
que adreçaren al Conseil i que fou discutida en la 
darrera sessió, prèvia consulta amb el senyor Pré
sident, han estât convocats els quatre primers Ar
mants del document de solicitud d’ingrés al Sindi
cat, per a donar-los compte de la resolució del Con
seil.

Aprovada la convocatoria, són pregats d’entrar 
a la sala de sessions els dos senyors odontólegs que 
assisteixen en representado dels senyors convo
cats.

Ja presents, la presidéncia ordena la lectura de 
l ’acord de la darrera sessió en parlar d’aquest as- 
sumpte. Després fa remarcar la impossibilitat ab
soluta que ha tingut el Conseil d’acceptar aquesta 
petició que fou acollida amb molta simpatia i que 
és molt falaguera pel Sindicat. Finalment, agraeix 
ais senyors odontólegs la seva prova de conside
rado.

Assabentats de l’assumpte, es retiren de la sala 
de sessions els senyors convocats.

El senyor Secretari dóna compte d ’haver estât 
aprovats pel Govern civil de, Balears els Estatuts 
del Sindicat de Metges de Catalunya ais efectes 
de la Liei d’Associacions i pel que es refereix a 
aquella provincia, i es llegeix una comunicació del 
company sindicat doctor Joan Durich, que resideix 
a Palma i que ha cuidat d ’aquest assumpte.

S ’acorda haver vist amb satisfaccio la legalitza- 
ció del Sindicat a Balears i posar-ho en coneixe- 
ment del Conseil Administratiu de la Mutual Mè
dica perqué gestioni la inscripció de la Mutual en 
aquella provincia. A  l’ensems, s’acorda agrair la in- 
tervenció del doctor Durich en aquest afer.

E l doctor Riera, després de fer constar el seu 
entusiasme de sempre per l’expansió del Sindicat 
a les Balears i les seves diverses interventions en 
el Conseil i en les Assemblees propugnant sempre 
perqué es portés a terme aquesta obra d’engran- 
diment del Sindicat, demana que consti la seva sa
tisfaccio personal i especial per haver-se arribat a 
realitzar el que era un dels ideáis més sentits de 
la seva actuació dins del Sindicat.

E s llegeix una comunicació del doctor Guillem 
Mas Puig, delegat en Cap del Comité de Repré
sentants del partit de Barcelona, on es sotmeten 
a l’aprovació del Conseil les normes pel funciona- 
ment de l’oficina Administrativa.

Després d’examinar-se detingudament, són apro- 
vades per unanimitat i sense esmenes, i s’acorda


